

No. 17583. CONSTITUTION OF THE ASIA-PACIFIC TELECOMMUNITY. ADOPTED AT BANGKOK ON 27 MARCH 1976¹

N° 17583. STATUTS DE LA TÉLÉCOMMUNAUTÉ POUR L'ASIE ET LE PACIFIQUE. ADOPTÉS À BANGKOK LE 27 MARS 1976¹

RATIFICATION of the Amendment to article 11, paragraph 2 (a), of the above-mentioned Constitution, adopted by the General Assembly of the Asia-Pacific Telecommunity on 13 November 1981²

RATIFICATION de l'Amendement à l'alinéa a du paragraphe 2 de l'article 11 des Statuts susmentionnés, adoptés par l'Assemblée générale de la Télécommunauté pour l'Asie et le Pacifique le 13 novembre 1981²

Instrument deposited on:

Instrument déposé le :

10 April 1986

10 avril 1986

IRAN (ISLAMIC REPUBLIC OF)

IRAN (RÉPUBLIQUE ISLAMIQUE D')

(The Amendment came into force for all members of the Asia-Pacific Telecommunity, including the Islamic Republic of Iran, on 2 January 1985, in accordance with article 22 (3) of the Constitution.)

(L'Amendement est entré en vigueur pour tous les membres de la Télécommunauté pour l'Asie et le Pacifique, y compris la République islamique d'Iran, le 2 janvier 1985, conformément au paragraphe 3 de l'article 22 des Statuts.)

Registered ex officio on 10 April 1986.

Enregistré d'office le 10 avril 1986.

No. 18232. VIENNA CONVENTION ON THE LAW OF TREATIES. CONCLUDED AT VIENNA ON 23 MAY 1969³

N° 18232. CONVENTION DE VIENNE SUR LE DROIT DES TRAITÉS. CONCLUE À VIENNE LE 23 MAI 1969³

ACCESSION

ADHÉSION

Instrument deposited on:

Instrument déposé le :

11 April 1986

11 avril 1986

SENEGAL

SÉNÉGAL

(With effect from 11 May 1986.)

(Avec effet au 11 mai 1986.)

Registered ex officio on 11 April 1986.

Enregistré d'office le 11 avril 1986.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1129, p. 3, and annex A in volumes 1144, 1146, 1161, 1162, 1216, 1388, 1394, 1417 and 1422.

² *Ibid.*, vol. 1388, p. 370.

³ *Ibid.*, vol. 1155, p. 331, and annex A in volumes 1197, 1223, 1237, 1261, 1268, 1272, 1329, 1393 and 1405.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1129, p. 3, et annexe A des volumes 1144, 1146, 1161, 1162, 1216, 1388, 1394, 1417 et 1422.

² *Ibid.*, vol. 1388, p. 371.

³ *Ibid.*, vol. 1155, p. 331, et annexe A des volumes 1197, 1223, 1237, 1261, 1268, 1272, 1329, 1393 et 1405.